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Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a z
Emberi Erőforrások Minisztériumát vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetéke s
minisztérium vezet őjéhez

„Útdíjjal a mozgáskorlátozás felé . . .?”

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

Mintegy 150.000 olyan család van Magyarországon, amely családokban olyan súlyosa n
mozgássérült, fogyatékossági támogatásban részesül ő , vagy közlekedőképességében súlyosan
akadályozott ember él, akiknek közlekedőképességéhez a mindennapokban a
személygépkocsi használata szinte kizárólagosan biztosítja a társadalmi élet különböz ő
területein való részvételt .
Ezeknek az embereknek a döntő többsége eddig sem tartozott a rendszeres autópály a
használók rétegéhez, legfeljebb egy-egy alkalommal az ország Budapest-központúsága miat t
orvosi ellátásra, kezelésre kellett autópálya igénybevételével Budapestre, vagy valamel y
nagyvárosba utazniuk. Ezekben az esetekben rendszerint az időszakos, rövid távra érvényes
autópálya-matricát vették igénybe .

Ezeknek az embereknek a jelentős többsége olyan kistelepüléseken él, ahonnan a városokba
történő közlekedés nem passzió, hanem szükségszer űség, mert a saját településükön
gyakorlatilag alig jutnak hozzá olyan dolgokhoz, amelyek az élethez szükségesek.



Számukra tehát az új autópálya-használati díj bevezetéséb ő l származó tényleges hátrányok
jelentkeznek, amelyek összességében a súlyosan mozgássérült embereket az elmúlt évekbe n
ért kedvezmény-elvonásokkal és -csökkentésekkel, jövedelem-csökkentésekkel együtt továb b
fokozzák az ő és családjaik teljes leszakadását .

A múlt héten nyilvánosságra hozott változások sem jelentenek az érintettek számára
előrelépést, mert sem a budapesti bevezet ő szakaszokkal, sem a fogyatékossággal élőkkel
kapcsolatban nem látunk pozitív változást .

Tisztelt Miniszter Úr!

Ön egyet ért-e az útdíj ilyen formában történ ő bevezetésével? Ha nem, akkor milyen
változtatást tart elengedhetetlennek, amelyet jogkörénél fogva kezdeményezni is fog ?
Milyen módon szolgálja az útdíj bevezetése a mozgássérültek, valamint a más
fogyatékossággal élők érdekeit?

Budapest, 2015 . január 26 .
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